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Medborgarförslag: 

 

 

PRO Sofias boulegäng, som i många år varit aktiva i Anna Linds park önskar att 
bouleplanen utökas efter att intresset hos våra medlemmar ökar kraftigt. 

Vi spelar varje onsdag i veckan klockan 10.30-12.30 så länge vädret tillåter. 

Idag finns två banor a´4 x 15 meter. 

Vi skulle behöva ytterligare en bana. 

Vi kan inte se att en utökning av spelplanen skulle påverka parken negativt. 

För oss är det viktigt att alla som vill spela kan delta. 

Vi vet också att det är fler boulespelare i parken utöver PRO Sofia under veckorna. 

Boulespelandet är mycket betydelsefullt för social verksamhet och umgänge 
för pensionärer. 

 

 

Med vänlig hälsning 

 

 

Bouleledare för PRO Sofia 
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